
PROGRAM GRADENJ V CELOTI URESNIČEN
Detegaibi skupš^ine interes-

ne skupnosti sa razjvoj in fi-
nanoiranje družbenega stan-
dajda v naši občini so ugod-
no ocenfli delo v preteklem
letu, saj j« program gradenj

v celotd uresničen. Dograjen
je družbeni dom Stadion, za
katerega je skupnost prispe-
vala 8 malijonov dinarjev za
uredttev okrog 1.200 kvadrat-
nih m©txov rekreacajskih po-

vršin. V tem domu je delov-
nim ljudem na voljo rekre-
acijska dvorana, trim kabi-
net, garderobe in sanitarije
ter sodobno šeststezno avto-
matsko kegljižče, za katere-
ga so 2 milijona dinarjevpri-
spevali IMP, Slovendjaceste,
Slovenija avto, Gradbeno pod-
jet.je Bežigrad in Geološki
zavod.

Pred dograditvjjo so tudi
rekreacijski prostord v novem
domu krajevne skupnosti Sav-
sko naselje, več težav pa je
bilo pred začetkom gradnje
rekreaoljskega centara na Je-
žici. Težave so bdle namreč
z lokacijo objekta, saj dolgo
ni bilo jasno, kje bo tekla
bodoča obvoznica okoli Ljub-
Ijane, tako da so namesto
julija temeljni kamen položi-
!i šele za dan republike. Le-
tos so z združenirni sredstvi
bežigTajskih delovndh organi-
Kacaj zgradili tudi dve asfalt-
nd plošči v TomaCevem in ob
Glavarjevl ulid.

Iz obrazložitve finančnega
poročila izhaja, da nekatere
organizacije združenega dela
še vedno ne sprejemajo sa-
moupravno odgavorjenih na-
log dovolj resno in odgovor-
no. Delegat Obrtnega podjet-
ja s Ornuč Jože Semolič je
v razpravi menil, da je od-
nos osmih delovnih organi-
zacij, kd nJso podpisale sa-
moupravnega sporazurna o
združevanju sredstev skrajno
neodgovoren, predvsem do ti-
stdh, tei so združili svoj denar,

z namenom, da bi Bežigraj-
čanom zagbtovili boljši stan-
dard. Zato je menil, da bi
biio treba zaostriti tudi po-
litdčno odgovornost v teh de-
lovnih organizacijah.

Samoupravnega sporazuma
o ustanovitvi samoupravne
interesne skupnosti za razvoj
in financiranje družbenega
standarda naše občine še ni-
so podpisaile naslednje delov-
ne organizacije: Dopisna de-
lavskž tmiverza, Gostinsiki
prehrambeni center, Geološki
zavod tozd Geotehnična in ru-
darska dela, Inex AdTia Avio-
promet, Konstrukta, PTT
promet tozd PTT servisi, Teh-
nika tozd Industrija beton-
skih iždelkov ln Zavod za
investicije.

Delegati so tudi ugotovili,
da nekatere delovne organi-
zacije še niso poravnale svo-
jih finančnih obveznosti. Pre-
senetljivo je, da gre tudi za
take ozd, ki nimajo težav z
likvidnostjo in bi se zatorej
lahko odgovopieje obnašale.
Do 20. decembra svojih ob-
veznosti deLno ali v celoti
niso poravnali Astra, Com-
merce, Iskra — Tela, Les-
nina, Ljubljanske mlekame,
Mladinska knjiga t»zd Tis-
karna, Mercator tozd Emba,
Projekt nizke gradnje, Tek-
&U3 tozd Tonosa in Termika.
Tak odnos nd v skladu z za-
konom o združenem delu, za-
to bodo, kot Je dejal pred-
sednik občinske konference
SZDL Joško Pirnar, z obrav-

navo teh ter drugih orgaiuza-
cij, kd ne čutijo potrebe po
uresničevanju samoupravno •
dogovorjenih obveznosti na '
sejah organov Socialistdčnie
zveae skuSaM zagotoviti us-
trezno družbeno akcijo v teh
delovnih organizacijah.

Ena osrednjih nalog skup-;

nosti v novem letu je ne*'
dvomno izgradnja ob&nskega
telesnokultumega centra, ki
bo zajel vse telesnokulturne :
aktivnosfci. Delegati so ob tem :
sprejeli predlog 2eljka želez- •
nika iz Belinke, kl je menil, •
da bo center namenjen prav -;
vsem Ljubljančanom, zato
naj prd njegovi izgradnji so-
deJujejo tudi druge občine,
predvsem Center tn Siška. Z
Belinko bodo zgradili rekre-
acijskd center v Sentjakobu
oziroma Podgarici, Dolanibo-/
do uredild rekreacdjski center'
na Korehtu, za leto 1977 pa
je predvidena še priprava ur-
banistačne in lokacijske d o
kumentacije za centra na
spodnjih Cmufiah rn prtčetek,
lzgradnje igrišč v centru kra-
jevndh skupnostd Savsko na-
selje in Boris Kidrič.

Ob zaključku seje so Izvo-
lili "v izvTšilni odbor tri nove
člane: Avgusta Kiisela iz Ter-
mlke, Pavleta Brgleza iz Les-
nine in Leandra Habjana iz
Obnove, Zmago Bainbič iz
Gradbenega podjetja Beži-
grad pa je bdl izvoljen za
predsednika samoupravne de-
lavske kontrole.


